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Onderwerp Reactie op schriftelijke vragen NDA  Boetelerveld Bijlagen

Geachte heer Neimeijer ,

Op 19 april heeft u ons vragen gesteld over de door de provincie Overijssel opgestelde natuurdoelanalyse voor het 

Natura 2000 gebied Boetelerveld.  Met deze brief reageren wij op de door u gestelde vragen.

In uw brief geeft u aan dat de Natuurdoelanalyse (NDA) een adviesrapport betreft dat veel vragen oproept en 

onzekerheden met zich meebrengt en daarmee veel onrust in de omgeving geeft.  U stelt daarom een aantal 

inhoudelijke vragen over dit rapport omdat dit onze inwoners betreft.

Algemene reactie:

Zoals u ook in uw brief aangeeft is de NDA Boetelerveld een rapport van de Provincie Overijssel. Dit rapport is 

samen met het advies van de door de rijksoverheid ingestelde Ecologische Autoriteit  openbaar geworden. Wij 

hebben, net als u, vernomen dat het rapport en het advies vele vragen oproept bij onze inwoners in de omgeving 

van het Boetelerveld.  Wij delen met u de zorg over de onrust welke rapporten geven voor onze inwoners 

vanwege de onduidelijke gevolgen en de nog niet heldere vervolgstappen. 

Omdat de Natuurdoel analyses (NDA) direct gekoppeld zijn aan het Provinciaal Programma Landelijk Gebied en de 

daarbij behorende gebiedsgerichte aanpak hebben wij inmiddels binnen dat kader deze zorgen uitgesproken. Bij 

de Gebiedstafel Salland hebben wij vragen gesteld over het vervolg proces en aangedrongen op het belang van 

heldere communicatie hierover met het gebied.  Onder andere naar aanleiding daarvan worden nu door de 

provincie stappen gezet om informatie aan de ondernemers en inwoners rondom het Boetelerveld  te verstrekken. 

De vragen die er vanuit het gebied over de NDA en het vervolg zijn, zijn daar onderdeel van.  Op welke manier en 

in welke vorm dit zal plaatsvinden wordt nog nader afgestemd, ook met ondernemers en inwoners in het gebied.

Op dit moment geen inhoudelijke beantwoording

Omdat wij echter niet de verantwoordelijkheid hebben over de inhoud van het rapport, kunnen wij de door u in 

de brief gestelde vragen niet beantwoorden. Wij hebben daarom contact gelegd met de Provincie Overijssel. Op 

dit moment wordt daar gewerkt aan het beantwoorden van andere soortgelijke vragen vanuit Provinciale Staten. 

Met de beantwoording op de daar gestelde vragen verwachten wij ook antwoorden te kunnen geven op de door 

u gestelde vragen. 



Zodra wij meer informatie verkrijgen of de inhoudelijke beantwoording van uw vragen hebben zullen wij uw 

fractie en de gemeenteraad daarover informeren.

Met vriendelijke groet
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